

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1 for  
Phase 2A (the “Phase”) of Sai Sha Residences (the “Development”)^ issued on 6 January 2026,  
Session A (Part 2a) - The Results of Balloting:**

依據 2026 年 1 月 6 日發出的有關西沙灣發展項目（「發展項目」）的第 2A 期（「期數」）^的銷售安排資料第 1 號，

**第 A 節 (第 2a 部份) - 抽籤結果 :**

**Check-in Timeslot: 3:00 p.m. – 3:10 p.m.\***

**報到時段 : 3:00 p.m. – 3:10 p.m.\***

**Page 頁 1/2**

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼								
1 2SS1B418H1D	10 2SS1B498G1D	19 2SS1A777F1D	28 2SS1G403F1D	37 2SS1B422K1D					
2 2SS1A005B1D	11 2SS1F966G1D	20 2SS1F522G1D	29 2SS1D192G1D	38 2SS1B546K1D					
3 2SS1A221F1D	12 2SS1B578J1Y	21 2SS1B842H1D	30 2SS1C327F1D	39 2SS1B726J1D					
4 2SS1A829G1D	13 2SS1A169F1D	22 2SS1D148G1D	31 2SS1A937K1D	40 2SS1G663G1Y					
5 2SS1G123F1D	14 2SS1A661G1D	23 2SS1C143F1Y	32 2SS1H136F1D	41 2SS1A829H1D					
6 2SS1C083K1D	15 2SS1B646K1D	24 2SS1A713G1D	33 2SS1B154K1D	42 2SS1A709K1D					
7 2SS1D420G1D	16 2SS1C551G1D	25 2SS1D608F1D	34 2SS1E613F1D	43 2SS1D264F1D					
8 2SS1B438K1D	17 2SS1E545F1D	26 2SS1B390K1D	35 2SS1F674G1Y	44 2SS1G639F1Y					
9 2SS1D996G1D	18 2SS1D236G1D	27 2SS1B246F1D	36 2SS1C351K1D	45 2SS1B626J1D					

\* On 10 January 2026, registrants who arrive at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond their “check-in timeslot” shall not be eligible to participate in Session A (Part 2a).

\* 於 2026 年 1 月 10 日，於其「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 A 節(第 2a 部份)的資格。

<sup>^</sup> Remarks: Coral Avenue Tower 1, Coral Avenue Tower 2, Coral Avenue Tower 3 and Coral Avenue Tower 5 of the residential development in the Phase are called “SIERRA SEA”.

<sup>^</sup> 備註：期數中住宅發展項目的 Coral Avenue 第 1 座、Coral Avenue 第 2 座、Coral Avenue 第 3 座及 Coral Avenue 第 5 座稱為「SIERRA SEA」。



**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1 for  
Phase 2A (the “Phase”) of Sai Sha Residences (the “Development”)<sup>^</sup> issued on 6 January 2026,  
Session A (Part 2a) - The Results of Balloting:**

依據 2026 年 1 月 6 日發出的有關西沙灣發展項目（「發展項目」）的第 2A 期（「期數」）<sup>^</sup>的銷售安排資料第 1 號，

**第 A 節 (第 2a 部份) - 抽籤結果 :**

**Check-in Timeslot: 3:00 p.m. – 3:10 p.m.\***

**報到時段 : 3:00 p.m. – 3:10 p.m.\***

Page 頁 2/2

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼								
46	2SS1A969F1D								
47	2SS1A733K1D								
48	2SS1C831F1D								
49	2SS1E773G1D								
50	2SS1A765H1D								



\* On 10 January 2026, registrants who arrive at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond their “check-in timeslot” shall not be eligible to participate in Session A (Part 2a).  
\* 於 2026 年 1 月 10 日，於其「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 A 節(第 2a 部份)的資格。

<sup>^</sup> Remarks: Coral Avenue Tower 1, Coral Avenue Tower 2, Coral Avenue Tower 3 and Coral Avenue Tower 5 of the residential development in the Phase are called “SIERRA SEA”.  
^ 備註：期數中住宅發展項目的 Coral Avenue 第 1 座、Coral Avenue 第 2 座、Coral Avenue 第 3 座及 Coral Avenue 第 5 座稱為「SIERRA SEA」。